
Zápis z jednání Školské rady 
při ZŠ Pardubice-Polabiny, npor. Eliáše 344 

konané dne 27. června 2022 

Přítomni: 
Mgr. Romana Hermannová Bc. Monika Orlíčková (dříve Ježková) 

Mgr. Zuzana Příhodová Mgr. Jan Sýkora 

     

Omluveni: 
Ing. Marta Vitochová 

Mgr. Jan Bříza 

Hosté: 
Mgr. František Němec, ředitel školy 

Mgr. Eva Draštíková, výchovný poradce ZŠ 

Program jednání: 
1. Projednání nového znění školního řádu s plánovanou účinností od 1.9.2022. 

2. Schválení nového školního řádu. 

3. Projednání nového znění školního vzdělávacího programu s plánovanou účinností od 1.9.2022. 

4. Schválení nového školního vzdělávacího programu. 

5. Seznámení se s finančním vypořádáním za rok 2021. 

6. Stručná informace o proběhlých a nadcházejících plánovaných akcích. 

Závěry z jednání: 
Ing. Vitochová a Mgr. Bříza elektronicky obdrželi projednávané dokumenty, ale neúčastnili se hlasování. 

ad 1. a 2. 

Mgr. Eva Draštíková, výchovná poradkyně školy, seznámila členy ŠR se změnami ve školním řádu. Mimo 

jiné hovořila o: zakotvení výstupů školního parlamentu do plánování školy, práci s dokumentací žáků 

s SVP, novém zpřesnění týkajícího se návykových látek, zpřesnění týkající se uskladnění osobních 

dopravních prostředků žáků, zpřesnění týkající se mobilní komunikační a záznamové techniky žáků. Dále 

jsou zpřesněny podmínky pro omlouvání nepřítomnosti žáků a je o deset minut posunut čas nulté vyučovací 

hodiny. 

Změny školního řádu byly schváleny, pro změny hlasovali všichni čtyři přítomní členové ŠR, což je 

nadpoloviční většina. 

ad 3. a 4. 

Mgr. Romana Hermannová, z pozice školní koordinátorky školního vzdělávacího programu, seznámila 

členy ŠR se změnami ve školním vzdělávacím programu. Změny se týkají začlenění „nové informatiky“. 

Škola chce od 1.9.2022 vyučovat v souladu s novým rámcovým vzdělávacím programem, kde je kompletně 

nově pojata výuka informatiky na základních školách. Tedy i ve školním vzdělávacím programu je 

informatika zcela nově zachycena, včetně provázanosti do jiných předmětů. Mezi největší změny patří: 

masivní navýšení hodinové dotace předmětu informatika. Nově se bude vyučovat povinně ve všech 

ročnících, počínaje čtvrtým. A v šestém ročníku je zde ještě posílena z disponibilních hodin. Hodinová 

dotace informatiky jde ve čtvrtém ročníku na úkor přírodovědy, na druhém stupni na úkor občanské 

výchovy, výchovy ke zdraví a výchovy hudební. Samozřejmě se radikálně mění obsah předmětu, jde od 



ovládání počítače a kancelářských programů směrem k robotice, programování, práci s daty a obecné 

informatice, jak žádá nový rámcový vzdělávací program. 

Změny školního vzdělávacího programu byly schváleny, pro změny hlasovali všichni čtyři přítomní členové 

ŠR, což je nadpoloviční většina. 

ad 5. 

Pan ředitel Němec seznámil ŠR s finančním vypořádáním za rok 2021. Kladný hospodářský výsledek z 

„hubeného“ covidového roku 2021 v řádu dvousettisíc Kč je zřizovatelem schválen rozdělit do fondu odměn 

a rezervního fundu. 

ad 6. 

Aktuálně probíhá oprava rekonstrukce střechy školní jídelny, kam zatékalo – investuje zřizovatel. Plánována 

je výmalba druhého patra školy. Ostatní investice jsou pozastaveny z důvodu přípravy na úhrady radikálně 

zdražených energií v následujícím období.  

Škola se stává, díky smlouvě o partnerství, „fakultní“ školou pardubické univerzity. To bude znamenat užší 

spolupráci, prakticky například možnost navštěvovat laboratoře univerzity s připraveným programem. 

V nadcházejícím roce bude 50leté výročí založení školy – oslavy jsou plánovány na podzim. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Jan Sýkora          27.6.2022 


